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Protokoll

Sammanträdesprotokoll för Skärgårdsrådet

Datum Tisdagen den 6 september 2022

Tid kl. 08.30-12.00

Plats Ljusterö församlingshem/Teams

Närvarande Enligt bifogad närvarolista

Utses att justera Marianne Österman

Mä
Kristina Eineborg

Sekreterare
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Joakim Tyrsköld

Ordförande

Mmm faxa“
Marianne Osterman

justerare
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Närvarolista

Ledamöter Närvarande Ej tjänstgörande §§ Ersättare §§

C Joakim Tyrsköld x

M Christina x

Funhammar

S Kristina Embäck x

Alexander West

Wille Öman

eanette Nilsson amison

Victor Wahlkrantz

Mchael Vinell

Marianne Osterman

Krister Sernbo

Axel Ezelius

Kristina Eineborg

Justerandes signaturer

Linanäs villa- och
"

Husarö/Särsö

Edö

Finnhamn

Orsö

Samhälls fö

Samhälls förval

Sekreterare, Kommunstyrelsens

fö
'

Utdragsbestyrkande



L Österåker

§ I Mötets öppnande och val av justerare

joakim Tyrsköld valdes till ordförande, Kristina Eineborg till sekreterare och

Marianne Österman till justerare.

§ 2 Fastställande av dagordning

Följande punkter lades till dagordningen:
- Rapport från öarna
- Skärgårdsstiftelscns omorganisation (övrig fråga)

- Protokoll från föregående möte och utbetalning av föreningsstöd för

2021 (övrig fråga)

§ 3 Status för utredning av Åsättra och lngmarsö Norra

Axel Ezelius från Samhällsbyggnadsförvaltningen redogjorde för status för

utredning av Åsättm och Ingmarsö Norra.

Vad gäller Åsättra är uppdraget i enlighet med beslutet från

Kommunfullmäktige att utreda förutsättningar för muddring ,
inte att hitta

alternativa placeringar eller lösningar. Samtal har förts med vissa relevanta

aktörer. Kommunen har bistått Ingmarsö Vägförening i arbetet med en

renovering av Ingmarsö Norra. Arbetet kan komma andra bryggor till gagn

genom att en mall arbetas fram för processen på Ingmarsö.

Tips på lokala entreprenörer får gärna framföras till Ingmarsö Vägförening och

Axel.

§ 4 Antagen TÖP

Krister Sernbo från Samhällsbyggnadsförvaltningen redogjorde för den numera

antagna TÖPzen.

TÖP:en antogs i juni 2022. Fokus nu är på hur TÖP:en kan användas genom
planeringsstrategierna och de mer operativt inriktade riktlinjerna. Kommunens
roll är framförallt som katalysator och möjliggörare kopplat till riktlinjerna. En
fråga ställdes om det går att förändra att Google anger fel resväg till Siaröfortct.

Kristina tar med sig frågan.

justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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Kristers presentation bifogas protokollet.

§ 5 Ny period Leader Stockholmsbygd

Kristina Eineborg berättade att Leader Stockholmsbygd har fått finansiering

för perioden 2023-2027. Beslut om Österåkers medfinansiering kommer att

fattas av Kommunstyrelsen senare i september. Leader ger möjlighet att

finansiera både större och mindre projekt i skärgården. De som har frågor om
möjlig finansiering till ett projekt rekommenderas att kontakta

verksamhetsledare Susanne Ortmanns (0762-13 18 10,

susanneáüleaderstockholmsbvgd.se).

§ 6 Besöksnäringen i skärgården sommaren 2022

Kristina Eineborg redogjorde kort för den statistik som kommit från Visit

Roslagen, nya siffror för hela sommaren kommer senare i september. Andelen
gästnätter i Roslagen har under perioden januari-juni ökat med 8,2%.

§ 7 Rapport från Öarna

Orsö: sophanteringen har varit en stor fråga under sommaren där

säckhämming ersatts med en containerlösning även under sommaren.

Linanäs: Dyviksrundan har fått ny asfalt. Vidare uppmärksammades att det inte

finns någon handikapp-P i Linanäs och att samtliga bryggnära parkeringsplatser

har en begränsning på 3 timmar. Kristina gavs i uppdrag att undersöka

möjligheterna till andra former av parkering till nästa Skärgårdsråd.

Ingmarsö: Nya ÄVC:n har börjat byggas. Coop har haft

varuförsörjningsproblem under sommaren men de ska nu åtgärdas. Frågan om
skolskjuts till Svartsö har tagits upp med kommunen. Ny bygglovsansökan för

ladan har godkänts av Byggnadsnämnden.

Edö: Generellt har det varit en lugn sommar. Kostnaden för att bygga en ny
brygga kommer att uppgår till cirka 10 miljoner kronor. Etablering av

lanthandel beñnner sigi en överklagandeprocess.

Husarö/Särsö: En stor fråga under sommaren har varit avgiften för

sophämtning. En lösning avseende bLyggan på Särsö måste hittas med
Skärgårdsstiftelsen.

Justerandes si naturer Utdragsbestyrkande8
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Finnhamn: Säsongen har varit helt ok men det märks att gäster har blivit mer
kostnadsmedvetna. Finnhamn har blivit upphandlad leverantör av

skolbåtskjuts i Värmdö kommun.

Från Socialnämnden rapporterades att det finns en rad osäkerhetsfaktorer

kopplade till kostnadsökningar. På det regionala skärgårdsrådet kommer
beredskapsfrågor att vara på agendan på nästa möte.

§ 8 Övriga frågor

21. Uppdrag idrottsplats

Samhällsbyggnadsförvaltningen utreder frågan och lämplig

placering/innehåll.

b. Sjötrañkutredning

just nu pågår del 2 av utredningen med fokus på tonnage. Utredningen
kommer troligen att vara klar inom 6-9 månader. Ev frågor kan skickas

via Joakim och Kristina fvb till Trañkförvaltningen

c. ÅVS Ljusterö

Ny workshop i november med fokus på lösningar till de problem som
kom upp i workshopen i juni. Resultatet kommer att sammanställas i en
rapport som ska vara klar tredje kvartalet 2023.

d. Skärgårdsstiftelsens omorganisation

Information om organisationsförändringarna finns bl a på

Skärgårdsstiftelsens hemsida.

6. Protokoll och arvode

Kristina gavs i uppdrag att undersöka vad som hänt med protokoll från

tidigare möten och arvodet för 2021.

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande


